
Referat fra bestyrelsesmøde torsdag d. 02.11.2018 Afdeling 1 Dybbølvej 
 
Tilstedeværende: Maj-Britt, Henrik, Birgitte, Peter, Jannie 
 

 
 
Vi fik besøg af Lisbeth og Tanja, der har forfattet vedlagte skrivelse ang. gårdsplads og 
genopsættelse af bænke. De har i den forbindelse indsamlet 22 underskrifter. 
Maj-Britt tager kontakt til havearkitekten, for at få tilsendt de endelige tegninger. 
 
Budgetkontrol. Der er ikke brugt ret mange penge, så det ser fornuftigt ud. 
 
Igen blev kontorets manglende respons på henvendelser diskuteret. 
 
Og der blev talt om kontorets dårlige planlægning af genhusningen, hvor to familier skal genhuses ad 
to omgange. Og at man bliver genhuset i beskidte lejligheder, og lejligheder hvor der er røget en 
del. Dette er ikke acceptabelt, men der er ikke meget forståelse fra kontorets side. 
 
Fælleslokalet anvendes midlertidigt til vaskeri. 
Dette var ikke meddelt bestyrelsen, der ikke havde haft mulighed for at pakke tingene sammen. 
Dette er nu gjort og disse flyttes mandag d. 5/11 af flyttefolk til opmagasinering i et egnet rum. 
 
Vedr. vaskeriet er der er flyttet 3 vaskemaskiner og 1 tørretumbler. Der opfordres til at tage 
hensyn til hinanden, og så vidt muligt vaske hvor der ikke er andre. F.eks. hvis man kan vaske om 
dagen, hvor dem der arbejder, ikke har mulighed for det. Til gengæld er der ingen tidsfrist. Der kan 
således vaskes døgnet rundt.  
Der udarbejdes et opslag om dette til vaskeriet. 
 
 
Bestyrelsen ændrer mødedag til første torsdag i hver måned. 
 
Næste møde torsdag d. 6. december kl. 18.30 og holdes indtil videre hos Maj-Britt nr. 13 1 th. 
Dette kan ændres hvis hun er forhindret i at deltage. 
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